
 

Svar på interpellation gällande ansökan om tillstånd för fortsatt 
bergtäkt i Kovik  
 
 
Fråga : Vilken är Värmdö kommuns ingång till Frentabs ansökan om kraftigt utökad 
verksamhet på Kovik?  
 
Svar : Ärendet var 2017-02-01 på samråd hos Länsstyrelsen där även Värmdö 
Kommun deltog. Värmdö kommun har även fått möjlighet att yttra sig över 
samrådshandlingarna men inte funnit skäl i detta läge. 
 
Synpunkter från Bygg- Miljö- och Hälsoskyddsnämnden kommer att ges under 
remissförfarandet tillsammans med djupare granskning av ärendet. 
 
Ett samrådsmöte hölls den 23 augusti där allmänheten bjudits in och Värmdö 
kommun deltog för att följa processen. Anläggningen ligger inte inom vår kommun 
men angränsar till kommungränsen och det kan finnas kommuninvånare som 
påverkas av verksamheten. 
  
Jag ser Värmdö kommuns roll via Bygg- Miljö- och Hälsoskyddsnämnden att följa 
processen och se att det går rätt till. Vi har i nuläget inte gjort något ställningstagande 
utan vi kommer att yttra oss mer ingående när ärendet skickats på remiss till Värmdö 
kommun. 
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